
Van: 5.1.2e

Aan: 5.1.2e

Onderwerp: RE:

Datum: donderdag 27 oktober 2022 10:11:30

Die toevoeging klopt inderdaad.

Van: SEETI minvws.nl>

Verzonden: donderdag 27 oktober 2022 09:17

Aan: EXEC minvws.nl>

Onderwerp: RE:

Ik heb onderstaande opsomming van 1 t/m 6 inmiddels in de brief opgenomen. Een vraag nog:

ik heb aan punt 6 toegevoegd “voor WOO-relevante informatie”. Klopt deze toevoeging?
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Van: minvws.nl>

Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 23:17

Aan: EET iw. >

Onderwerp: RE:

ES

Ik heb diverse mailtjes en documenten teruggevonden uit die tijd, maar het document wat je

zoekt - met de samenwerkingsafspraken op een rij - is er volgens mij niet. Het meeste is

mondeling afgesproken en komt globaal neer op de volgende procedure:

1. RIVM zoekt periodiek (t/m oktober 2020, t/m maart 2021, t/m juni 2021 en dan elke 2

maanden) alle relevante mails en documenten bij elkaar

. RIVM plaatst deze mails en documenten in de Rijkscloud

. VWS download deze mails en documenten uit de Rijkscloud

. VWS upload deze mails en documenten naar ZyLAB

. VWS onderzoekt het aangeleverde materiaal en voert daarbij volgende handelingen uit:

a. Alle medische dossiers/gegevens die terug te voeren zijn naar personen worden

verwijderd

b. Alle OMT gerelateerd materiaal wordt geclassificeerd als ‘OMT Vertrouwelijk’

c. Alle concept versies van lopende onderzoeken, waar mogelijk een publicatie volgt

worden geclassificeerd als ‘Concept onderzoeken’

d. Alle bedrijfsvertrouwelijke informatie wordt geclassificeerd als

‘Bedrijfsvertrouwelijk’
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6. VWS verwerkt het resterende en niet-geclassificeerde materiaal volgens het standaard

proces

In eerste instantie waren er subclassificaties onder medische dossiers/gegevens en ‘OMT

Vertrouwelijk’. Met dell besproken hoe om te gaan met medische dossiers/gegevens. Zie

daarvoor de eerste 2 mails in bijlage. De subclassificaties van ‘OMT Vertrouwelijk’ hebben we

geschrapt, omdat ze niets toevoegden. Alle OMT gerelateerde stukken zijn ofwel reeds openbaar

ofwel vertrouwelijk. In beide gevallen hoeven we ze niet over te dragen aan de juristen en

classificeren we ineens alle OMT gerelateerde stukken om tijd te besparen.

Ander materiaal wat ik heb gevonden:
e Een document met de eerste notities uit oktober 2020 opgesteld door EREen van

opmerkingen voorzien door (voor mij onbekend)
e Een document met notities uit december 2020 opgesteld door mij, waarin staat wat wij

moeten onderzoeken en hoe RIVM dat kan valideren

e Een document met een eerste beschrijving van de procedure opgemaakt doo EEN
BES de eerste helft van 2021; dit is een vervolg op de eerste notities

e Een document met de volledige beschrijving van onze werkwijze medio 2021 met daarin

een paragraaf over de procedure voor RIVM documenten; die paragraaf heb ik op 9

februari 2021 toegevoegd aan het document en

eoe Een mail varfERERy an 22 februari 2021 met een beknopt verslag van wat er besproken is

me JERE =n > bijlage 3

Ik kan je bovenstaande documenten toesturen, maar ze beschrijven niet het proces dat we

hanteren:

e De classificatie is nog aangepast op basis van de eerste resultaten

e De validatie door RIVM is alleen bij de eerste set mails/documenten uitgevoerd
e In de notities is nog sprake van verwijderen van alle vertrouwelijke informatie uit ZyLAB;

uiteindelijk hebben we alleen medische stukken verwijderd en is de rest geclassificeerd

binnen ZyLAB

e Voor de tweede en volgende sets van mails/documenten hebben we — mondeling —

andere afspraken gemaakt over de indeling van het aanleveren door RIVM, de volgorde

van uploaden naar ZyLAB door VWS en de werkwijze van onderzoek en classificaties

zetten

En in geen enkele mail of document kom ik een melding of opmerking tegen over

audiobestanden.

Maar misschien bestaan er vastgelegde afspraken tussen WJZ en Riv heeft in die tijd ook

regelmatig overleg gehad met en volgens mij was [JEXIEJdaar ook bij

betrokken. In die overleggen is beslist dat wij geen OMT stukken zouden verwijderen uit ZyLAB.

Laat me weten of je één van bovenvermelde stukken wilt ontvangen. Ik hoop dat dit je alvast

enige duidelijkheid geeft.

Groet,
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Van: <BEERETES minvws.nl>
Verzonden: woensdag 26 oktober 2022 17:52

Aan: <HEEEE invws.nl>
Onderwerp:

Dag eer

Zou jij voor mij de samenwerkingsafspraken tussen RIVM en VWS (uit het najaar van 2020)
kunnen achterhalen en toesturen? Dan kan ik die verwerken in de kamerbrief.

Veel dank alvast.
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